

极地冰城

TOUR CODE : DB6NZB

Polar Ice City, Snow-
Dancing Northeast

雪舞东北



8天6晚 · 跟着雪花去旅行，解锁东北的浪漫！

推荐自费：俄罗斯小镇 + 松花江冰冬泳 + 冰爬犁 + 驯鹿园喂驯鹿 + 滑雪圈 + 雪村小火车 = 580RMB/人

Optional Excursion : Russian Village + Songhua River Winter Swimming + Ice Sledding + Reindeer Feeding + Snow Tubing + Snow Village Train = RMB 580/pax



全程入住4星级豪华舒适酒店
Stay throughout the trip in 4-star deluxe
and comfortable hotels.



体验冰雪大世界壮观的冰雕艺术
Experience the magnificent ice sculpture
art at Harbin Ice and Snow World.



乌拉火锅、锅包肉，烤肉等地道美食
Authentic local cuisine: Ula Hotpot,
Guo Bao Rou, BBQ, and more.

1

客人怀着愉悦的心情出发前往国际机场，搭乘班机飞往长春。

Guests depart for the international airport in a joyful mood and take a flight to Changchun.

2



长春

Changchun

抵达后，由专业导游接机，前往采购保暖冬装，随后逛**红旗街商业中心**，**万达广场**。打卡网红新坐标“**这有山**”，被誉为东北洪崖洞。是一座以旅游、休闲为主题的“现代山丘景区小镇”，您可漫步其间，自由品尝各类特色美食，晚餐自理后入住酒店。

Upon arrival, meet the guide and proceed to purchase winter clothing. Visit Hongqi Street Commercial Area and Wanda Plaza (Changchun), then explore the trendy This is Mountain (Zhe You Shan), known as the “Hongyadong of Northeast China.” Enjoy free time for local food (dinner at own expense), followed by hotel check-in and rest.

住宿：智选假日酒店或同级

3



长春-哈尔滨

Changchun - Harbin

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往**索菲亚教堂广场**，这里的教堂墙体全部采用清水红砖，上冠巨大饱满的洋葱头穹顶，气势恢弘，精美绝伦。漫步充满异国风情的哈尔滨第一街——**中央大街**，感受百年老街的欧式浪漫，接着游览**防洪纪念塔**，它象征着哈尔滨精神。塔底上部有一个刻着1998年洪水高度的标示板，时时提醒着市民不要忘记抗洪的重要。随后前往游览**中东铁路桥玻璃栈道**，桥面铺装了多处钢化玻璃透空栈道展示区，透过玻璃向下可看到铁轨、枕木、钢梁等原桥风貌及奔流的松花江水。之后前往**冰雪大世界冰雕**（未开放看室内冰雕），感受冰雕艺术的瑰丽和壮观！

After breakfast, visit Saint Sophia Cathedral Square, then stroll along Zhongyang Street to enjoy its European charm. Continue to Harbin Flood Control Memorial Tower and the Middle East Railway Bridge Glass Walkway overlooking the Songhua River. Finally, visit Harbin Ice and Snow World (or indoor ice sculptures if closed) to admire the spectacular ice art.

住宿：凯伦酒店或同级

4



哈尔滨-吉林

Harbin - Jilin

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往参观哈尔滨冬季限定的**松花江钻石海**，是哈尔滨的一大奇景，因散布晶莹的冰块，得名“钻石海”。接着前往**网红音乐长廊**，去东方小巴黎看看今年的大雪人又会以什么样的姿态迎接游客！外观**天主教堂**，经典哥特式建筑。随后漫步**玄天岭仿古街**，被誉为吉林版的“大唐不夜城”。

After breakfast, visit the winter-exclusive “Diamond Sea” on the Songhua River in Harbin, a stunning sight of sparkling ice blocks. Then head to the trendy Harbin Music Corridor and see the iconic giant snowman of the “Oriental Paris.” View the exterior of a Gothic-style Catholic Church (Harbin), then continue to Xuantianling Ancient Street, known as the “Datang Everbright City of Jilin.”

住宿：利雅德酒店或同级

5



吉林-辉南

Jilin - Huinan

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，游览**阿什哈达雾凇长廊**，这里是冬季最美的景点之一，是北国独有的风景。如果天气条件允许，可以欣赏到令人惊叹的雾凇景象。接着前往景色秀美的**北山公园**。游览**长白岛**，在那里，可以看到很多候鸟驻留在栖息过冬。随后前往**满族民俗馆**，这里展示了满族的文化 and 生活方式，可以深入了解这个古老民族的历史和传统。

After breakfast, visit the Ashhada Rime Corridor, one of the most beautiful winter attractions in the region, where stunning frost formations can be seen if weather permits. Next, explore the scenic Beishan Park and Changbai Island, where many migratory birds stay for the winter. Finally, visit the Manchu Folk Museum to learn about the history, culture, and traditions of the Manchu people.

住宿：辉南酒店或同级

6



辉南-雪村

Huinan - Xuecun

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往游览**四方顶童话世界(含观光车)**，可有幸欣赏到绝美雾凇，山顶云台高山雪景。随后前往知**北雪村**。这里以“新冬旅美学”为设计理念，是冬季东北游性价比最高的地方！参观**黄土墙村落**，走在80年代的大东北-**供销社**，恐怕是这里最受欢迎的场所，非遗馆更是将其发展史陈列其中，最后逛**雪村市集**。

After breakfast, visit Sifangding Fairyland (including sightseeing car) to admire the stunning rime and snowy mountain views from the summit. Next, head to Zhibei Snow Village, designed with the “New Winter Travel Aesthetics” concept, one of the best-value winter destinations in Northeast China. Explore the Loess Wall Village, stroll through the 1980s-style Northeast Supply and Marketing Cooperative, visit the Intangible Cultural Heritage Museum showcasing local history, and finish at the Snow Village Market.

住宿：维也纳酒店或同级

7



雪村-长春

Xuecun - Changchun

餐食Meals: 早B/午L/晚D

前往素有“亚洲第一大人工林海”之美誉因其弯月状而得名，被誉为台湾日月潭的姊妹潭的**净月潭森林公园**（含电瓶车）。打卡绝美**蓝冰湖**（依据景区修建情况），像是回到冰川时代，晶莹又神秘的蓝色，简直美不胜收！随后前往**摩天活力城**逛街。

Visit Jingyue Lake Forest Park, known as the “largest man-made forest sea in Asia” and shaped like a crescent, often called the sister lake of Taiwan’s Sun Moon Lake (including sightseeing car). Next, stop by the stunning Blue Ice Lake (subject to park conditions), with its crystal-clear, glacier-like blue waters. Afterwards, head to Sky Vitality City for shopping.

住宿：智选假日酒店

8

长春-回程

Changchun - HOME

餐食Meals: 早B

早餐后，在指定的时间集合然后送往国际机场，搭机返回温馨家园，结束愉快的哈尔滨之旅。

After breakfast, gather at the designated time and transfer to the international airport for your flight home.